
 

 

Skolebestyrelsen ved Korshøjskolen  
 
Skolebestyrelsesmedlemmerne, medarbejder- og elevrepræsentanter samt skoleledelsen indkaldes til 
ordinært bestyrelsesmøde:  
 
Referat af møde tirsdag den 28. maj 2024 kl. 19:00-21:00 i personalerummet. 
 
Præsentation af ny pædagogfaglig leder 

1. Godkendelse af referat (fast punkt)  
Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet (fast punkt) 
Udsat 

3. Nyt fra personalet (fast punkt)  
Vi har haft en god skolefest i A-skolen 
Førskolen er startet rigtig godt op 
På 4. årgang har vi haft et godt besøg af Randers bibliotek med overskriften ”Digital dannelse”, for at 
hjælpe vores elever med at begå sig på de sociale medier. Vi ser at det er nødvendigt at hjælpe vores 
elever tidligere og tidligere 

4. Nyt fra ledelsen (fast punkt)   
6. årgang har været på lejrskole på Læsø 
Inger Wimmelmann går på efterløn og derfor har vi slået en stilling op 
Vi er i eksamenstiden. De skriftlige prøver er færdige og de mundtlige prøver er i gang 
I kommende skoleår skal vi i højere grad rette vores opmærksomhed mod den elevgruppe der er 
højintelligente  

 

5. Nyt fra skolerådet (fast punkt) 
Der er udsigt til besparelser fremadrettet på skolerådet 
 

6. Bordet rundt (fast punkt) 
 



 

 

7. AKT- og SSP-arbejdet med trivsel i udskolingen (besøg af 
personale) 
Jakob Andersen fortæller om tiltag og de netværk der er på tværs af skolerne, for at være på forkant 
med hvordan vi passer på vores ungemiljø 

 

8. Drøftelse af forvaltningens forslag til en tværgående 
elevfraværsstrategi for hele kommunen og input til et evt. 
høringssvar. (bilag) 
Gennemgang af strategien, som også er drøftet i skolens MED-udvalg. Vi laver et fælles høringssvar 
med MED-udvalget, hvor vi bakker op om forslaget. Vi ønsker at der er nogle områder der 
tydeliggøres og at vi ellers bakker op om forslaget 

 

9. Status på planlægningen af næste skoleår 
Vi er så småt klar til at gå i gang med skemalægningen for 24/25. I kommende skoleår har vi to klasser 
mere end i år. Vi har bl.a. derfor færre to-lærer timer i kommende skoleår end vi har i år og det har 
derfor været sværere at få det hele til at gå op 

 

10. Evt.  
Vi er stadigvæk i gang med arbejdet med at bruge de puljemidler som er tildelt SFO-området 
Nye initiativer på skoleområdet fremad tages op på næste møde 

  
 

11. Næste møde er d. 24.6 
 

12. Fremmødte:  

Stine K. F. Iversen, Line B. Pedersen, Stine W. Mortensen, Nadja E. Bang, Bjarne Eriksen, Jakob Andersen, 
Lars Hansen, Jim Knudsen, Karin H. Iversen 
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